
Styrelsemöte 20200204 

Närvarande: Cathrine Sjölin, Magnus Askling, Sten Nilsson, Håkan Bandheim, Jan Johansson, Johnny 

Skogh, Malin Andersson 

Frånvarande: Christer Nilsson 

 

1. Mötets öppnande. Magnus hälsar alla välkomna. 

2. Genomgång av föregående protokoll. Protokollet godkänns. 

3. Aktivitetslista, status och planering 

a. Vägar och parkförvaltning. Inget nytt. 

b. Skolan. Inget nytt. 

c. Lekplatser och aktivitetsytor. Stenamarkens lekplats är redan nerlagd. Kommunen 

ska fortsätta banta ner antalet lekplatser. Tanken är att familjerna ska ge sig iväg på 

utflykt till de större lekplatserna, till exempel Sagoängen på Galgberget. Frågan är om 

Stadsdelsföreningen kan göra något, till exempel samla in pengar för underhåll av 

lekplatser. Men frågan är hur det blir med ansvar om det skulle hända någon olycka. 

Johnny hör med sin kontakt på kommunen. 

d. Vårprojekt. Cathrine har pratat med Alicia om vårt textilåterbruks projekt. Vi har fått 

44 000 av kommunen. (För att stödja demokrati och delaktighet på lokal nivå delar 

Halmstads kommun ut pengar till olika samhällsföreningar. 450 000 kronor fördelas 

till tio samhällsföreningar) Kommunen är också intresserad av ett sådant här projekt. 

Även HEM. I Malmö och Borås finns redan den här typen av insamlingar. Till exempel 

mals textilmaterial ner och vävs sedan om till tyger, men det kan även användas till 

isolering. Vi kommer att ha insamlingen i samband med att scouterna har sina 

insamlingsdagar för exempelvis pant. På så sätt kan man undvika att fel saker slängs i 

containrarna. Kanske att man kan engagera förskola/skola/äldreboenden som har 

vävstolar, som skulle kunna väva materialet senare. Hur ska vi starta upp det hela? Vi 

kommer att få hjälp med strukturen av Alexandra Sandberg, under de närmsta 

veckorna. Cathrine mejlar Alexandra om förslag på datum för uppstart av projektet. 

4. Planering inför vårmöte. Utdelning av reklamblad. Vi börjar dela ut bladen vecka 7. Vid nästa 

möte ser vi över vilka områden som fått reklam och inte. Reklambladen ska delas ut senast 

28/2. Vi behöver starta upp en webbsida, där folk kan anmäla sig som medlem, samt få 

nyhetsbrev. Lägga ut annons på Hallandspostens förenings sida en vecka innan mötet den 

26/2. Cathrine beställer annons. De som lämnat mailadresser får information om mötet via 

mejl. Fråga om tillvägagångssättet för en ny skola, hur processen ser ut. Fråga till politikerna 

inför mötet om det finns planer på fler seniorboenden i Snöstorp. Krav på att det ska vara 

minst 15 bostäder för att få de bidrag som går att söka för sådant konceptboende. Liknande 

som Hästhagen, helst hyresbostäder. Stadsdelsföreningen skulle kunna gå ihop med SPF i en 

skrivelse till kommunen. 

5. Övriga frågor 

a. Nästa styrelsemöte. 25/2 kl 19 hos Jan. 

b. Kyrkan. Sten informerar om att det inte blev något av toalett på kyrkogården. Han 

tycker också att gångarna borde beläggas för att göra det lättare för äldre med 

rollatorer. En bom är uppsatt för parkeringen vid församlingshemmet för att minska 

på buskörningar, oljud och nedskräpningar. Sten har önskemål om att 

Stadsdelsföreningen ska trycka på för att få till sådana förändringar, men får inte 

gehör för det under mötet. 



c. Datum för årsmöte. 23/4 kl 18.30 i skolans matsal. 

6. Mötet avslutas. 

 

Malin Andersson 

Mötessekreterare  

 

 


